



Säsongen: 2025/2026 Datum: 1/9 2025 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall

Styrelsemöte

Handbollspojkarna Tibro

Närvarande:

Lars Klint, Johan Lundberg, Mia Thuren, Mathias Hammar, Jonas Nilsson, Kristian Lagerström (Anna Folkesson)

§1 Mötets Öppnande

Mathias hälsar alla välkomna och förklarar därmed mötet som öppnat.

§2 Godkännande av Dagordning

Dagordning Godkännes

§3 Val av justerare

Johan Lundberg

§4 Tidigare Protokoll

Tidigare protokoll lästes igenom och lades till handlingarna

§5 Inkomna Skrivelser

Det ramlar in lite löpande till mejlen men inget som vi lyfter upp här. Vi har fått information om schysst match där domarna ska bedöma laget i fairplay (U12-junior)

Inbjudan till föreningslyftskonferens 20 sep. **Peter Söderlund ?**

Ulrika Pålsson roddar lite i att hålla i sekretariatsutbildning

Inbjudan att vara med på en aktivitetsdag på Baggebo 26/9 mellan KL 8:00-14:00. Vi behöver skaka fram lite konkreta namn som sedan kan synkas med Emelie vi MIA. Kan Street-handboll var ett koncept vi kan använda?

§6 Ekonom

86.077 kr på kontot och 2269:- på Swish. 17,556 :- på skattekontot.

Vi kontrollerar och inväntar eventuella utomstående fodringar från olika håll. Medlemsavgifter och träningsavgifter kan vi börja och titta igenom för att kunna fakturera i oktober då alla rullar igång. Gunta har gjort förberedelser som Anna kollar upp. Anna undersöker om vi kan använda fakturahantering via laget.se.

§7 Seniorverksamhet

Träningsmatch mot Guldskrokan är genomförd med väldigt mycket folk på läktaren och ett positivt resultat 24-20. Vi har även spelat mot Bollebygd i Karlsborg med ett juniorlag. Vi kommer att spela i division 3 och division 4. Mattias kommer ringa runt till övriga lag i 4:an och få klartecken för att spela utan ambition att gå upp i seriesystemet.

USM P18 20-21/9 Vi söker en tävlingsansvarig för dagarna. Vi fortsätter söka efter en som kan ta den rollen.

Eventuellt en träningsmatch mot HK Skövde

Nya matchställ ska beställas så att numreringen gör att vi kan flytta spelarna mellan A- och B-lag.

A-Laget spelar i Div 3 Seriepremiär 28 september

B-Laget "Hyveln" spelar i div 4 Seriepremiär 3 oktober



Säsongen: 2025/2026 Datum: 1/9 2025 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall

Generellt sett ser match matchschemat bra ut men det finns ett antal krokar som behöver hanteras.
Kenneth P blir ansvarig för att sköta detta.

Mathias har skickat ut inbjudan och material till USM. **Kenneth P** lägger in matcherna i Profixio.

När säsongen drar igång kommer de ordinarie träningstiderna vara

Måndag 18.30-20.00 (AHall)

Onsdag 18.30-20.00 (A Hall)

Torsdag 20.00-21.30 (A Hall)

§8 Ungdomsverksamhet

Jonas Nilsson tar över efter Johanna Eriksson som ungdomsansvarig.

Ledarmöte med allmän information 1 september klockan 19.00 i Sporthallens konferensrum. **Jonas** har bokat konferensrummet och kallelse till barn/ungdomslag har gått ut.

Kenneth P sammanställer en lista på olika aktiviteter och vad detta inbringar till lagkassan respektive till klubben. Tänker arbetspass i cafeteria, New body, idrottsrabatten, toapapper etc.

Varje lag ska utse en cafeteria ansvarig, kanske vi ska skapa en supertextgrupp med dessa personer?

Genomgång av material. Behöver vi inventera tröjor etc så gör vi detta i samband med mötet.

Övrigt gällande barn/ungdomslag

Matchställ ska inventeras för P8/P9. Kanske i samband med ledarmöte?

Bollar? Hur ser det ut med detta. Storlek 0 bollarna är de slitna? U9/10 ska enligt förbundet spela med 00 bollar. Detta har vi för närvarande inte. Utrustning till Ransberg? Idag finns 0 bollar, konor samt västar på plats. Vi stämmer av med Tibro HK om att köpa in tillsammans eller till varsin plats det vi har behov av samt även se vad som kan komplettera det gemensamma förrådet. Magnus beställer det vi ska köpa in.

Bokning av träningstider i Rbok Kan **Jonas** kika på detta och lägga in detta för lagen?

Ett antal matcher ska justeras i Profixio. (Se separat underlag) **Kenneth samt Jonas** löser detta.

P12 Anmält två lag till seriespel. Två lag anmälda till Skadevi Cup. Bra vore om inte matcherna krockade för de olika lagen då vi kanske inte riktigt är fullt manskap alla gånger för två lag pga dubbelidrottande. Truppen är nog intakt som det ser ut. Kommer börja träna fredagar i september.

När säsongen drar igång kommer de träna

Tisdag 19.00-20,30 (B Hall)

Onsdag 20,00-21,30 (B Hall)

Fredag 17.00-18,30 (A Hall)

P11/10

Uppehåll för närvarande. Killarna är anmälda till seriespel i P11 samt till Skadevi Cup. Rickard är även ledare för Tibro HKs tjejer och ibland kan detta krocka. Carro och Stina kör på, men Rickard ska försöka vara med så gott det går. Möjlighet finns att komplettera med ytterligare en en ledare.

När säsongen drar igång kommer de träna

Måndag 19.00-20.30 (B Hall)

Onsdag 19.00-20.00 (B Hall)

P9

Uppehåll för närvarande. Killarna är anmälda till seriespel med två lag samt mini Skadevi. 16 killar där många bara spelar handboll. Laget verkar vara intakt och man hoppas kunna fånga upp ytterligare några fler.

När säsongen drar igång kommer de träna

Tisdag 18.15-19.15 (Ransberg)

Torsdag 18.00-19.00 (Sporthall)



Säsongen: 2025/2026 Datum: 1/9 2025 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall

P8 Uppehåll för närvarande. Vali och Alexander är ledare för detta gäng. Gunta har tagit kontakt och lägger upp strukturer och laget på hemsidan. Detta behöver vi dubbelkolla en sväng. De önskar ha någon mentor/kontaktperson som kan stötta dem lite. Mathias och Kristian har haft ett första snack men vi har flaggat även att **Jonas** finns tillgänglig. Anmälda till TU1 i Tibro 7/9

När säsongen drag igång kommer de träna Söndag 16.00-17.00 (B Hall)

Gällande handbollsskola samt bollkoll så sker detta i samarbete med Tibro HK. De önskar ett uppstartsmöte för detta. **Mia** kanske kan ansvara för detta för HPs del med ev stöd från Jonas

Handbollsskola Samarbete med Tibro HK. Samtal om att aktivt bearbeta skolorna. Möte under hösten med Tibro HK för att sätta samarbetet. Emelie B och Mia.

När säsongen drar igång kommer de träna Söndag 15.00-16.00 (B Hall)

Bollkoll Samarbete med Tibro HK. Samtal om att aktivt bearbeta skolorna. Möte under hösten med Tibro HK för att sätta samarbetet. Ledare finns enligt uppgift. David Samuelsson kliver in.

När säsongen drar igång kommer de träna Söndag 14.00-15.00 (B Hall)

Ungdomsmöte 1 September

Avslutningen var väldigt fint där de äldre ställde upp och spelade med de yngre. Är det så att vi ska ta upp Jul-Minihandbollen igen? Kan denna roddas av ledare till de ungdomslagen

§9 Utbildning

Vi kommer skicka 5 ledare till TU1 utbildning i Tibro 7/9. Ledare finns också anmälda till TU2 utbildning. Anmälan är klar.

Utbildning av sekreterare / funktionärer behöver ske ASAP. Detta är planerat i samråd med Tibro HK. De ska kika på detta tillsammans med förbundet. Rör sig om sek gruppen runt A+B lag samt även 6 föräldrar max från P12. Kanske att vi ska försöka skapa en grupp även

Möjlighet att gå utbildning för att kunna utbilda funktionärer finns som tidigare beskrivet. Här är vi intresserade av hugade spekulanter. Vi informerar om detta på ungdomsledarmötet.

Utbildning av domare. Anto Dodik håller i detta och inbjudan med anmälningslänk har gått ut.

§10 Sponsring

Magnus har fått tag på några nya sponsorer. Ny skylt produceras till Dina försäkringar. Magnus och Kenneth kollar på fodringar. Fakturerar ICA och Borgunda.

Lars funderar på ett koncept där han kan sponsra genom att sälja typ hamburgare
Fixar ett lag någon sponsring så går 20% till lagkassan.

§11 Cafeterian

Ny kaffemaskin som Kenneth är väldigt stolt över. Manual finns på sidan av kaffemaskinen. Lars föreslår en service lapp där man ska fylla i när man har servat kaffemaskinen.

Kenneth har handlat inför USM.
Rutiner enligt tidigare.

Kioskansvarig i varje lag. Detta går vi igenom på ledarmötet.

Vi måste förenkla arbetet med varor och en lösning är att använda SnabbGross istället för Privab för att kunna hantera flödet. Detta kan ev påverka sortimentet en smula. Lars föreslår att kansliet tittar över behovet. Vi skapar en supertextgrupp med kioskansvariga.



Säsongen: 2025/2026 Datum: 1/9 2025 Tid: 17:00 Plats: Tibro Sporthall

§12 Administration

Träningsstiderna och vår matchfil ska in i Rbok efter någon mindre justering. Anna får titta på. Vi behöver koppla ihop respektive ansvarig ledare till respektive yta i Profixio. Anders D sköter A+B lag själv.

Ny kanslist som heter Anna provspelar under 3 månader från 25/8. Har telefon och dator. Kommer att jobba förmiddagar varav måndag och fredag på plats i Sporthallen.

§13 Övriga Frågor

Vi behöver ha ett första planeringsmöte med Tibro HK gällande Skadevi kring bemanning, Vi ska ha verksamhet i Sporthallen Fredag till Söndag i både A och B Hall samt i Baggebo Hallen. Rykten gör gällande att det är fredag till söndag även i Baggebo.

Bemanning	Två personer i varje sekretariat vid match dvs 6st totalt per pass En filmare vid varje match dvs 3st totalt per pass. Cafeterian i Sporthallen behöver också bemannas. (Tror att vi var 4 per pass) Hallvärd i Sporthallen hela tiden.
-----------	--

Generellt sett så har vi försökt bemanna arbetspassen med Herrsektionen samt att **Peter S** har tagit ansvar för hallvärdskap. Här lämnar vi ansvaret för hallvärdskapet till nyss nämnde Peter S att kika på hallvärdskapet. Hallvärd kan med fördel fördelas på fler personer och tider. **Johan och Mia** tar ett möte med Tibro HK för att komma igång med schema.

För information så kommer innebandyn driva cafeteria i Baggebo och de kan eventuellt också ta ansvar som hallvärd. **Mathias H** stämmer av detta med Magnus Lindberg

§14 Nästa möte

Årsmötet 6 oktober klockan 17.00 i cafeteria

§15 Avslutande av möte

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar därmed mötet som avslutat.

Mötesordförande
Mathias Hammar

Protokollförare
Kenneth Pålsson

Justerare
Johan Lundberg
